

## **Protokoll från U-sektion**

Plats: Bergslätt

Tid: söndag 8 mars 2020 klockan 17:00

Närvarande: Jonas M, Mattias O, Mattias J, Eva, Frida, Maria

### **§ 1 Mötet öppnas**

Alla hälsas välkomna och mötet förklaras öppnat

### **§ 2 Dagordningens godkännande**

Mötet godkänner dagordningen.

### **§ 3 Val av sekreterare och justerare**

Till justerare väljs Eva Edman.

### **§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll från styrelse**

Föregående protokoll från ungdomssektionen samt styrelsen går igenom.

### **Protokoll u-sektion**

- LOK-stödet har rättat upp sig efter senaste påtryckning om att registrera
- Målvaktsträning – Johan Johansson har åtagit sig att hålla i målvaktsträning med start när utesäsong startar
- Problematik vid övernattningscuper om föräldrar inte åker med – Jonas har kollat upp med kommunen och det går att söka stöd via LSS med ledsagare, barnets förälder får ansöka om detta

### **Protokoll styrelse**

- Beslut om 1000 kr/divisionslag och år för träning på konstgräs
- Beslut om inköp av totalt 8 st mål, 2 st 9-manna och 6 st 7-manna
- Bakluckeloppis 25/7 ska hanteras av u-sektionen

### **§ 5 Fogis**

Frida framför att det ligger mkt inaktuella uppgifter på Fogis, en rensning behöver göras – Jonas pratar med Patrik om att kolla upp hur det fungerar och rensa tillsammans med Mats, Jonas ringer DFF om någon kan komma och hålla en utbildning för samtliga ledare hur Fogis ska användas.

### **§ 6 Uppföljning F06**

Ungdomssektionen bedömer att problematiken i F06 inte kan hanteras inom laget utan frågan får beredas och hanteras vidare i styrelsen. Ungdomssektionen beslutar att problematiken kring F06 tas upp med styrelsen för vidare hantering av styrelsen. Jonas tar frågan vidare till styrelsen vid nästa styrelsemöte onsdag 11/3, Frida och Mattias O medverkar vid styrelsemötet.

Ungdomssektionen beslutar att genomföra en enkät i F06 som tar upp frågor om hur tjejerna trivs i laget, vad de tycker om träningar mm enkäten genomförs efter förslag från föräldrar på föräldramötet. Mattias J kikar på frågan och genomför enkäten tillsammans med en förälder i laget.

### **§ 7 Lagindelning P/F**

Alla divisionslag är anmälda till seriespel. 2 lag har dock valt att dra sig ur, F06 och P03.

Lag anmälda i div 4 och neråt kommer att medverka vid möte inför spel, mötet hålls i Mellerud den 16 mars kl 18:30.

### **§ 8 Träningstider utomhus**

Herr och dam har anmält att de tränar må, ti, to med tider från 19:00 på A-plan, och från 20:00 på B-plan.

Första tränings tid startar 17:30 – om ngn vill börja tidigare är det ok men inget lag ska behöva starta sina träningar tidigare.

### **§ 9 Sponsring via Unibet (30/30-fonden)**

30/30-fonden är ett samarbete mellan Unibet och Henrik Lundqvist där 30 föreningar väljs ut och tilldelas 30 000 kr vardera. Föreningar som jobbar med fair play, jämställdhet mm har möjlighet att söka bidrag ur fonden. Ungdomssektionen bedömer att Eds FF har med sin verksamhet möjlighet att söka bidrag ur fonden. Jonas och Maria tar med frågan till arbetsgruppen som jobbar med sponsring mm.

### **§ 10 Ambition 2020 – uppföljning**

Purtech har meddelat att de sponsrar med 10 000 kr i år, Patrik för dialog med Vida om ett sponsringssamarbete, Per har skickat in ansökan om 50 000 kr till Dalslands sparbank för finansiering av matchur.

Styrelsen har gett OK till inköp av mål.

I dagsläget är det förmodligen enbart mål som kommer att vara på plats till utesäsong.

### **§ 11 Städkväll bollförrådet**

Ungdomssektionen möts för en gemensam städkväll tisdag 24 mars 18:00.

### **§ 12 Domararvoden**

Ungdomssektionen beslutar om följande domarvoden:

- 3-manna 100 kr
- 5-manna 100 kr
- 7-manna 160 kr ensam domare, 100 kr vid 2 domare
- 9-manna 200 kr huvuddomare + 100 kr linjeman

### **§ 13 Försäljning New Body**

I dagsläget är det 984 paket sålda vilket ger 36 408 kr i förtjänst. Frida har inte klarmarkerat beställningen än så det kan tänkas tillkomma några fler paket.

### **§ 14 Countryfestivalen – info som behöver ut till föräldrar**

Ca 100 timmar ska bemannas av ungdomslagets föräldrar, viktigt att info går ut snarast till föräldrar. I info bör det framgå hur många timmar / lag som ska bemannas och vilka uppgifter som ska bemannas/utföras. Jonas tar med frågan till styrelsen.

### **§ 15 Övriga frågor**

Mattias O framför idé om att kunna dra in pengar genom att köpa in termosmuggar med Eds FF emblem som kan säljas för en lite större peng som innebär att man köper muggen och sen behöver man inte betala för kaffet – Mattias tar frågan med styrelsen.

Frida vill att frågan om ledare ska betala inträde eller inte på matcher ska klarläggas – frågan tas upp i styrelsen.

Vid pennan

*Maria Andersson*